
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

PROTOKÓŁ NR 23/13
z posiedzenia Komisji ds. spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia 

i Spraw Społecznych RM w Augustowie
z dnia 27 sierpnia 2013 r.

Obecni członkowie Komisji — wg załączonych list obecności.
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
- Pan Roman Krzyżopolski — Kierownik Wydziału Edukacji UM.
- przedstawiciele prasy lokalnej.
Porządek posiedzenia:

1. Informacja o stanie przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2013 — 14.
2. Informacja o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży miasta Augustowa.
3. Sprawy różne.

Posiedzenie Komisji do spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia 
i Spraw Społecznych RM otworzyła Pani Anna Maria Szałwińska — Przewodnicząca Komisji do spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM w
Augustowie.
Zapoznała obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.
Ad. pkt 1
Pan Roman Krzyżopolski — Kierownik Wydziału Edukacji UM zapoznał członków Komisji z informacją o stanie przygotowania placówek oświatowych miasta
Augustowa do roku szkolnego 2013/2014 zgodnie 
z zatwierdzonymi arkuszami organizacyjnymi. Pan Kierownik powiedział, że na rok szkolny 2013/2014 do 38 oddziałów przedszkolnych w szkołach 
i przedszkolach przyjęto 921 dzieci. Utworzono 11 oddziałów klas pierwszych w szkołach podstawowych, w których będzie uczyło się 267 dzieci. 
W gimnazjach miejskich utworzono w sumie 8 oddziałów, które liczyć będą 
217 uczniów.
Pani Anna Szałwińska — Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM poprosiła obecnych na posiedzeniu Komisji
dziennikarzy, aby za swoim pośrednictwem, na łamach prasy, przekazali od Komisji ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM najserdeczniejsze
życzenia wszystkim pracownikom oświaty 
z okazji rozpoczęcia roku szkolnego.
Ad. pkt 2

Pan Roman Krzyżopolski — Kierownik Wydziału Edukacji UM przedstawił informację o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży miasta Augustowa.
Poinformował, że Miasto zorganizowano wypoczynek w Stegnie nad morzem 65 dzieciom z Augustowa. Na wypoczynek dzieci i młodzieży 
w 2013 r. wydatkowano kwotę 94 500 zł. Z dofinansowania skorzystały następujące podmioty:

- Augustowski Klub Karate Kyokushin /udział zawodników w Letnim Obozie Szkoleniowym w Starej Morawie/ - 4 000 zł;
- Baseballowy Uczniowski Klub Sportowy Kruki /obóz sportowo — rekreacyjny w ramach szkolenia kadr wojewódzkich/ - 5 000 zł;
- Fundacja Cordis Dom Opieki nad Dzieckiem /”W bajkową podróż 

z uśmiechem na twarzy”/ - 1 600 zł;
- Parafia Św. Jana Chrzciciela w Augustowie /obóz harcerski 

w Niemczech/ - 4 000 zł;
- Spółdzielnia Mieszkaniowa w Augustowie /organizacja wypoczynku letniego dzieci i młodzieży w ramach akcji „Wakacje bez uzależnień”/ 

- 1 000 zł;
- Stowarzyszenie na Rzecz Pomocy Społecznej w Augustowie /wakacje 

z przyjaciółmi — organizacja wypoczynku letniego dla dzieci ze świetlicy „Nasza Ostoja” — 3 400 zł;
- Towarzystwo Przyjaciół Dzieci Oddział Okręgowy w Suwałkach /”Pomagamy dzieciom gorszych szans” kolonie wypoczynkowo — terapeutyczne/ - 2

500 zł;
- Towarzystwo Przyjaciół Szkoły Podstawowej nr 4 w Augustowie /organizacja kolonii dla uczniów osiągających wysokie wyniki w nauce oraz kolonii z

programem profilaktycznym/ - 58 000 zł;
- Uczniowski Klub Sportowy Technik Augustów /”Poznaj polskie góry na sportowo” obóz sportowo — rekreacyjny/ - 3 500 zł.

Pan Kierownik poinformował, że kwotą 1 000 zł dofinansowano transport na spotkanie młodzieży w Lednicy, kwotą 1 500 zł sfinansowano przewóz dzieci na
obóz AKS Sparta do Stegny oraz przewóz dzieci na kolonie formacyjno — wypoczynkowe do Nysy kwotą 2 000 zł.
Ad. pkt 3
Pani Radna Małgorzata Grygo poprosiła, aby na posiedzeniach Komisji był zawsze obecny Pan Burmistrz albo Zastępca Burmistrza, ponieważ czasem są
tematy, na które członkowie Komisji chcieliby z nimi porozmawiać. Pani Radna zwróciła uwagę, iż remont, który przeprowadzony został w przedszkolu, w którym
pracuje rozpoczął się zbyt późno, i w związku z tym pojawiło się wiele niedogodności i zamieszania, a prawidłowe rozpoczęcie roku szkolnego będzie bardzo
trudne.
Komisja ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM jednogłośnie 6 głosami za, postanowiła zwrócić się z wnioskiem do Pana Burmistrza, aby
procedury przetargowe związane z remontami placówek oświatowych uruchamiano odpowiednio wcześniej, aby nie dochodziło do takich sytuacji o jakiej
wspomniała Pani Radna.
Protokołowała: Przewodniczyła:
/Ewa Szczepańska/
Przewodnicząca
Komisji ds. Rodziny, Edukacji,
Zdrowia i Spraw Społecznych RM
/Anna Maria Szałwińska/
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